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Rogoźno, dnia 26 sierpnia 2019 r. 

P R OT O K ÓŁ  nr  8/ 201 9  

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Miejskiej w Rogoźnie 

odbytego 26 sierpnia 2019 r. o godzinie 16:00 w Sali 20 Urzędu Miejskiego w Rogoźnie 

Dnia 26 sierpnia 2019 r. o godzinie 16:00 w Sali nr 20 Urzędu Miejskiego w Rogoźnie rozpoczęło się 

posiedzenie Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Miejskiej w Rogoźnie (dalej „Komisja” lub 

„KGFiR”). 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji p. Henryk Janus, który przywitał zebranych 

radnych i gości, oraz stwierdził quorum, tj. stwierdził, że na 5 członków Komisji obecnych jest 5 radnych. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Proponowany porządek obrad KGFiR: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia KGFiR. 

5. Funkcjonowanie Państwowej Ochotniczej Straży Pożarnej w ramach Krajowego Systemu 

Ratowniczo-Gaśniczego na terenie Gminy Rogoźno. 

6. Funkcjonowanie Policji i Straży Miejskiej na terenie Gminy Rogoźno. 

7. Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty po zmianie, by Pkt 4 przesunąć przed Pkt. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

Punkt ten został przełożony na następne posiedzenie komisji. 

Ad. 5. Funkcjonowanie Państwowej Ochotniczej Straży Pożarnej w ramach Krajowego Systemu 
Ratowniczo-Gaśniczego na terenie Gminy Rogoźno. 

Jako pierwszy swoje sprawozdanie odczytał starszy brygadier Marek Wiktorski. Materiały są 
załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Pan radny Krzysztof Nikodem zapytał, czego najczęściej dotyczą fałszywe alarmy i czy w związku z tym 
sa wyciągane konsekwencje? 

Pan Marek Wiktorski poinformował, że w Rogoźnie zostały odnotowane 4 takie alarmy w OSP Parkowo 
3 i sa to alarmy, które w większości spowodowane są systemem monitoringu, czyli np. przypadkowe 
uszkodzenie przycisku alarmowego i tego nie można odwołać. 
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Pan radny Nikodem zapytał, czy do takiego zdarzenia jedzie jedna jednostka? Pan brygadier powiedział, 
że dwie. W dalszej informacji pan Wiktorski dodał, że do jednej osoby poszkodowanej w wypadku musi 
być 6 ratowników, a są to wytyczne Głównego Komendanta PSP, a dodatkowo w siatce Krajowego 
Systemu Ratowniczo – Gaśniczego pomoc musi nadejść w czasie nieprzekraczającym 15 minut. 

Pan radny Janus zapytał, czy jest spis ilości kierowców i czy są dofinansowywane prawo jazdy? Pan 
Jamróz odpowiedział, że w tej chwili nie ma takiej możliwości, chyba że dana osoba jest pracownikiem 
urzędu. 

Pan Komendant Olendrowicz powiedział, że należy zwrócić uwagę na sprzęt jakim posługują się 
Strażacy, ponieważ patrząc na przykład jednostki w Pruścach, samochód otrzymał warunkowy 
przegląd. 

Pan Nikoidem zapytał, co to znaczy warunkowy? 

Pan Wiktorski wyjaśnił, że jest to sprzęt już wysłużony, który spełnia swoje zadania. 

Pan przewodniczący Henryk Janus dodał, że fałszywe alarmy sa czasami w dobrej wierze np. ktoś widzi 
pożar, a okazuje się, że jest to wypalana trawa. 

Kolejnym sprawozdawcą był Komendant Miejsko – Gminny ZOSP RP w Rogoźnie pan Sebastian Rabsch. 

Materiały przedstawione przez pana Rabscha są załącznikiem do protokołu. 

Pan Marek Wiktorski zaapelował, że najważniejsze jest by wspierać Druhów ochotników w tym co robią 
i doposażyć w miarę możliwości, bo oni też chcą czuć się pewnie. 

Pan inspektor Jamróz powiedział, że samochody są już wysłużone a ich części są trudno dostępne, 
dlatego ten sprzęt wymaga jak najszybszej wymianie, poza tym same przeglądy tych samochodów sa 
ogromnie drogie. 

Radny Paweł Wojciechowski zapytał, czy jednostka będąca w KSRG nie powinna mieć dwóch 
samochodów? Pan Wiktorski poinformował, że powinna, ale realia są takie jakie są i nic się z tym nie 
zrobi, poza tym są pewne dopuszczenia – bo może być średni, lekki albo średnio-ciężki w zależności od 
tego jaki jest teren. 

Ad. 6. Funkcjonowanie Policji i Straży Miejskiej na terenie Gminy Rogoźno. 

Ten punkt przedstawił pan komendant Piotr Warnke. 

A N A L I Z A 

STANU BEZPICZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO W REJONIE DZIAŁANIA KOMISARIATU POLICJI 

W ROGOŹNIE 

Od 01 stycznia do 30 czerwca 2019 roku 

Dane kryminalne 

W pierwszym półroczu 2019 roku Komisariat Policji w Rogoźnie wszczął ogółem 197 postępowań 

przygotowawczych, a w roku ubiegłym 224. (27 mniej) 

Wskaźnik wykrywalności ogólnej wyniósł 88,64%  a w 2018r. 93,33%  (4,69 mniej) 
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Wskaźnik wykrywalności kryminalnej wyniósł 87,59%  a w 2018r. 92,81%  (5,22% mniej) 

Przestępstwa z kategorii najbardziej uciążliwych społecznie wszczęte w okresie  od 01 stycznia do 30 

czerwca 2019 r. : 

Uszczerbek na zdrowiu – wszczęto 2- wykrywalność – 100%       w 2018r. wszczęto 1 – wykrywalność 

100% 

Bójka i pobicie w 2018 i w 2019r. – wszczęto 0      

Kradzież z włamaniem  - wszczęto 8 – wykrywalność 73,68% w 2018r. wszczęto 8 – wykrywalność 

90% 

Przestępstwa rozbójnicze w 2019r. – wszczęto 3 – wykrywalność 100% a w 2018 wszczęto 0 

postępowań 

Uszkodzenie rzeczy – wszczęto 3- wykrywalność 75% w 2018r. 

wszczęto 3 - wykrywalność – 100% 

Kradzież mienia – wszczęto 17 – wykrywalność 47,0% a w 2018r. wszczęto 6 postępowań – 

wykrywalność 60% 

Kradzież samochodu – wszczęto 2 – wykrywalność 75% a w 2018r. wszczęto 1 wykrywalność 0% 

Uchylanie się od obowiązku alimentacyjnego – w 2019 r. wszczęto 60 postępowań , a w 2018r. 

wszczęto 119 postępowań przygotowawczych tj. o  59 postępowań mniej  

W pierwszym półroczu br. KP w Rogoźnie zabezpieczyło 381,5 gram narkotyków, gdzie wszczęto 14 

postępowań przygotowawczych, a w 2018r. zabezpieczono 311 g. i wszczęto 1 postępowanie.  

 

PREWENCJA 

1. Zatrzymano bezpośrednio po zdarzeniu tj. do 24h od zaistnienia przestępstwa - 35 osób 
 

2. W ramach działań prewencyjnych przeprowadzono 189  spotkań z lokalną społecznością 
 

3. Ujawniono 28 poszukiwanych osób   
 

4. Przeprowadzono 695 wywiady na zlecenie podmiotów zewnętrznych 
 

     5. Przeprowadzono 892 interwencje w tym: 

            - 755 interwencji w miejscach publicznych  

            - 137 interwencji domowych. 

 Ujawniono 435 wykroczeń gdzie : 

 

 wobec 334 sprawców  nałożono mandaty karne: 
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                -z zakresu przepisów o ruchu drogowym – 227 mandatów  

                - z zakresu ustawy o wychowaniu w trzeźwości -  40 mandatów  

                - z  zakresu wykroczeń p-ko urządzeniom użytku publicznego 11  mandatów ( niszczenie 

koszy, znaków, infrastruktury miejskiej) 

       - z zakresu obyczajności publicznej -  23 mandatów  

       - w związku z kradzieżą mienia 11 mandatów  

       - w związku z innymi przepisami 22 mandatów 

 wobec 54 sprawców  zastosowano pouczenie  
 w  47 przypadkach wszczęto postępowania w sprawach o wykroczenie celem 

przekazania sprawy do Sądu Rejonowego w Obornikach 
 

 DOPROWADZENIA do Izby Wytrzeźwień i inne - 47 

1. Doprowadzenia do Izby Wytrzeźwień w Pile – 33 
2. Doprowadzenia do miejsca zamieszkania – 3 
3. Doprowadzenia do Pomieszczenia Dla Osób Zatrzymanych – 11 

 

UJAWNIONE WYKROCZENIA (związane z problem alkoholowym) – 49 

1. Zastosowano postępowanie mandatowe (spożywanie alkoholu) – 40 
2. Zastosowano pouczeń (spożywanie alkoholu)– 0 
3. Skierowano Wniosków do Sądu 9   

 
UJAWNIONE PRZESTĘPSTWA   

1. Zatrzymano  kierowców prowadzących pojazdy w stanie nietrzeźwości lub innego środka 
psychoaktywnego– 12 

2.  Ujawnienie Przemocy w rodzinie : 
- wszczęto  9 procedur w ramach tzw. „ Niebieskiej Karty” 

rozpoczęte na podstawie ustaleń, zawiadomień przyjętych przez f-szy Policji lub pracowników GOPS w 

tym: 

7 – procedur rozpoczętych bezpośrednio podczas interwencji Policji w rodzinie 

3 – osoby osadzone w izbie wytrzeźwień  

7 – przypadków gdzie stwierdzono stosownie przemocy przez osobę będącą  pod wpływem alkoholu. 

3. Wszczęto postępowań w sprawie przemocy w rodzinie - 3 
 

Stan etatowy KP Rogoźno 

27 etatów 

- 4 dzielnicowych 
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- 9 f-szy Zespołu Patrolowo Interwencyjnego 

- 3 f-szy Prewencji Kryminalnej i Patologii Nieletnich 

- 7 f-szy Ogniwa Kryminalnego 

- 3 f-szy kadry (k-dt, z-ca k-dta, kier. OK.) 

- 0 wakatów 

 

Pan Komendant Jan Stępień przekazał sprawozdanie jednak na komisji był nieobecny – 

usprawiedliwiony. 

FUNKCJONOWANIE STRAŻY MIEJSKIEJ W ROGOŹNIE                                                          

W I PÓŁROCZU 2019r. 

Straż Miejska w Rogoźnie mieści się w budynku Urzędu Miejskiego w Rogoźnie przy ulicy Nowej 2. 

Straż Miejska funkcjonuje w oparciu o Ustawę z dnia 29 sierpnia 1997 r. o strażach gminnych. Została 

ona powołana do ochrony porządku publicznego . Jest umundurowaną formacją, która pełni rolę 

służebną wobec społeczności lokalnej  i wykonuje swoje zadania z poszanowaniem godności i praw 

obywateli.                       

Nadzór nad działalnością Straży Miejskiej sprawuje Burmistrz Miasta Rogoźna, a w zakresie 

merytorycznym Komendant Główny Policji poprzez Wielkopolskiego Komendanta Policji. Bezpośrednio 

rogozińską strażą kieruje Komendant Straży Miejskiej, powoływany i odwoływany przez Burmistrza 

Rogoźna.                         

Straż Miejska w Rogoźnie powstała w 1992 roku w strukturach organizacyjnych Urzędu Miejskiego. 

Początkowo zatrudnione były 2 osoby. Stan liczebny zmieniał się i wynosił od 2 do 4 pracowników. 

Obecnie w straży miejskiej pracuje 2 funkcjonariuszy. W 2004 roku został zakupiony samochód marki 

Renault Kangoo, który służył pracownikom do 2018roku. W 2018 roku został zakupiony samochód 

marki Dacia Dokkr, który jest obecnie użytkowany. Strażnicy wyposażeni są w środki przymusu 

bezpośredniego tzn. kajdanki i pałki wielofunkcyjne typu Tonfa. Pracownicy korzystają również z 

rowerów podczas patrolowania miasta. 

Straż Miejska funkcjonuje na terenie miasta i gminy Rogoźno. Współpracuje z innymi formacjami 

mundurowymi, zwłaszcza z policją i OSP. Mając na uwadze poprawę bezpieczeństwa mieszkańców 

prowadzone są wspólne patrole mające za zadanie zabezpieczanie imprez masowych oraz różnych 

uroczystości.  

Straż Miejska ściśle współpracuje z Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej  w Rogoźnie. W ramach 

współpracy pomaga dowieźć osoby do miejsca leczenia oraz przeprowadzić czynności służbowe 

pracowników GOPS. 

Pracownicy Straży Miejskiej, jako nadzorujący prace pracowników publicznych oraz osób skazanych 

przez sąd na prace społecznie użyteczne, dbają o pielęgnację terenów zielonych, porządek w miejscach 
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najczęściej zanieczyszczonych, naprawę znaków drogowych, przystanków autobusowych oraz drobne 

remonty chodników. 

W ramach podpisanej umowy ze schroniskiem ,, Azorek’’ w Obornikach pracownicy straży miejskiej 

zajmują się wyłapywaniem i dostarczaniem do schroniska bezpańskich psów. 

Od stycznia do lipca 2019 roku dostarczono do schroniska 40 psów. 

W 2019 roku budżet rzeczowo- finansowy wynosi 32000 zł. w tym:  

- na zakup materiałów wyposażenia i paliwo- 14000zł. 

- ekwiwalent- 10500zł. 

-zakup usług pozostałych- 3500zł. 

- opłaty i składki- 4000zł. 

Razem na funkcjonowanie straży przeznaczono 32000zł. 

Obecny stan liczbowy wynosi 2 osoby. 

Oprócz wykonywania codziennych obowiązków związanych ze sprawami porządkowymi                     i 

administracyjnymi SM podejmuje działania związane ze zgłoszeniami mieszkańców miasta                             i 

gminy np.: 

- ustalanie sprawców zajęcia pasa drogowego i reklamy bez wymaganych uzgodnień; 

- kontrola posiadanych umów na wywóz nieczystości stałych i płynnych; 

- konwój dokumentów; 

- asysty przy eksmisjach; 

- ustalanie sprawców nielegalnych wycinek drzew, spalania odpadów itp. 

Do zadań straży należy w szczególności: 

 ochrona spokoju i porządku w miejscach publicznych, 

 czuwanie nad porządkiem i kontrola ruchu drogowego, 

 współdziałanie z właściwymi podmiotami w zakresie ratowania życia i zdrowia obywateli, 

pomocy w usuwaniu awarii technicznych i skutków klęsk żywiołowych oraz innych 

miejscowych zagrożeń, 

 zabezpieczanie miejsca przestępstwa, katastrofy lub innego podobnego zdarzenia przed 

dostępem osób postronnych lub zniszczeniem śladów i dowodów, do momentu przybycia 

właściwych służb, a także ustalenie, w miarę możliwości, świadków zdarzenia, 

 ochrona obiektów komunalnych i obiektów użyteczności publicznej, 
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 współdziałanie z organizatorami i innymi służbami w ochronie porządku podczas zgromadzeń 

i imprez masowych, 

 doprowadzanie osób nietrzeźwych do izby wytrzeźwień lub miejsca ich zamieszkania, jeżeli 

osoby te zachowaniem swoim dają powód do zgorszenia w miejscu publicznym, znajdują się w 

okolicznościach zagrażających ich życiu lub zdrowiu, a także inicjowanie i uczestnictwo w 

działaniach mających na celu zapobieganie popełnianie przestępstw i wykroczeń oraz 

zjawiskom kryminogennym i współdziałanie w tym zakresie z organami państwowymi, 

samorządowymi i organizacjami społecznymi, 

 konwojowanie dokumentów, przedmiotów wartościowych lub wartości pieniężnych dla 

potrzeb gminy. 

Straż Miejska w okresie sprawozdawczym przeprowadziła następujące działania: 

Działania o charakterze prewencyjnym i interwencyjnym – ewidencja wyników działań 

straży 

 wykroczenia przeciwko porządkowi i spokojowi publicznemu – zastosowano         

 4 środki oddziaływania wychowawczego, 

 wykroczenia przeciwko bezpieczeństwa osób i mienia – zastosowano                                     

  6 środków oddziaływania wychowawczego, nałożono 2 mandaty na kwotę                  

150 zł, 

 wykroczenia przeciwko bezpieczeństwu i porządkowi w komunikacji – zastosowano 5 

środków oddziaływania wychowawczego, 

 zastosowano 4 środki oddziaływania wychowawczego podczas nieprzestrzegania 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, 

 zastosowano 15 środków oddziaływania wychowawczego podczas nieprzestrzegania 

ustawy o ochronie zdrowia przed następstwami używania tytoniu i wyrobów 

tytoniowych, 

 zastosowano 60 środków oddziaływania wychowawczego podczas łamania ustawy o 

utrzymaniu w czystości i porządku w gminach, nałożono 1 mandat                     

 w wysokości 150 zł., 

 31 środków oddziaływania wychowawczego  przy nieprzestrzeganiu ustawy                   

 o ochronie zwierząt, 

 Zastosowano 12 środków oddziaływania wychowawczego podczas nieprzestrzegania 

ustawy o ochronie zdrowia zwierząt oraz zwalczaniu chorób zakaźnych zwierząt.   
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Łącznie zastosowano 137 środków oddziaływania wychowawczego oraz ukarano 

trzema mandatami na kwotę 300 zł. 

Pracownicy straży miejskiej: 

 doprowadzili do izby wytrzeźwień lub miejsca zamieszkania 3 osoby, 

 75 razy konwojowali dokumenty, przedmioty wartościowe lub wartości 

pieniężne na potrzeby gminy, 

 4 razy chronili obiekty komunalne i urządzenia użyteczności publicznej, 

 przyjęli 17 zgłoszeń odnośnie zagrożeń w ruchu drogowym, 

 12 zgłoszeń odnośnie ochrony środowiska i gospodarowania odpadami, 

 50 zgłoszeń dotyczących zagrożeń pożarowych (katastrofy). 

 33 zgłoszenia dotyczących awarii technicznych, 

 12 zgłoszeń dotyczących zwierząt domowych w kolizjach drogowych, 

 11 usług weterynaryjnych dotyczących zwierząt domowych, które uległy 

wypadkowi w kolizjach drogowych. 

     

Zgodnie z ustawą z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu w czystości                 

 i porządku w gminach art. 3 ust.2pkt 8 na gminach ciąży obowiązek w zakresie zbierania, transportu 

i unieszkodliwienia zwłok bezdomnych zwierząt lub ich części oraz współdziałania a przedsiębiorcami 

podejmującymi działalność w tym zakresie. Obowiązek dotyczący unieszkodliwiania bezdomnych 

zwierząt rozciąga się na wszystkie obszary, nie tylko należące do gminy, ale również drogi publiczne 

oraz nieruchomości będące własnością prywatną. W tym półroczu Straż Miejska interweniowała już 

10 razy do Strugi Jezuickiej celem zabrania zwłok i utylizacji zwierząt łownych. 

Straż Miejska jest organizatorem akcji przygotowujących najmłodszych do bezpiecznego poruszania 

się po drogach. Prowadzi zajęcia                             

 o charakterze informacyjnym i edukacyjnym w przedszkolach i szkołach. Celem prelekcji jest 

przygotowanie dzieci do prawidłowego                                           

 i samodzielnego uczestnictwa w ruchu drogowym, zgodnie z przepisami, wyrabianie umiejętności 

przewidywania skutków niewłaściwego zachowania na drogach, zabaw w pobliżu jezdni oraz 

opanowanie umiejętności zachowania w sytuacjach zagrożenia. 

Dużym wyzwaniem będzie przeprowadzenie  od 1 sierpnia kontroli dotyczącej częstotliwości wywozu 

nieczystości ciekłych z nieruchomości wyposażonych w zbiorniki bezodpływowe i przydomowe 

oczyszczalnie ścieków na terenie gminy w stanie liczebnym dwóch pracowników. 

Ad. 7 Omówienie projektów uchwał i materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej 

w Rogoźnie 

a) ustanowienia herbu, flagi, łańcucha Burmistrza Rogoźna, łańcucha Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Rogoźnie, sztandaru i pieczęci urzędowej oraz ustalenia zasad ich używania, a także zasad 

używania hejnału Gminy Rogoźno 
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b) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 166/1 i 166/2, położone w obrębie Rogoźno - ul. Leśna, w 

trybie przetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski, pan 

przewodniczący zapytał jaka jest wycena – pan Piątkowski odpowiedział, że 35 tys za działkę, 

c) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2364/1, położonej w Rogoźnie w rejonie ul. Fabrycznej 

na mienie Gminy Rogoźno, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski, kierownik 

wyjaśnił, że najprostszym sposobem jest nabycie tej działki na rzecz gminy, a należy to wyprostować 

prawnie ponieważ jest to pewne utrudnienie, 

d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży działki nr 1346/4, położonej w Rogoźnie 

przy ul. Polnej przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości 

przyległej, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - działki nr 

564/4, Rogoźno, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - część 

działki nr 1921/14, Rogoźno, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski, pan radny 

Wojciechowski zaproponował, aby teren ten uporządkować i dać możliwość wykupu osobom 

zainteresowanym, pan kierownik Piątkowski powiedział, że jest to jak najbardziej możliwe, 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu 

użytkowego, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski, 

h) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

pomieszczenia magazynowego, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr:308/7 i 308/8, położone w obrębie Jaracz - Rożnowice, gm 

Rogoźno, w trybie przetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 111, położona w obrębie Parkowo - gm. Rogoźno, w trybie 

przetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

k) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr :197/11, 197/12, 197/13 i 197/14, położone w obrębie 

Rogoźno - rejon ul. Leśnej i Słonecznej, w trybie przetargowym, projekt uchwały przedstawił pan 

kierownik Roman Piątkowski 

l) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 206, położona w obrębie Garbatka - Dziewcza Struga, gm. 

Rogoźno, w trybie przetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

m) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 308/5, położona w obrębie Jaracz - Rożnowice, gm Rogoźno, 

w trybie przetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

n) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1609/2, położonej w Rogoźnie przy projektowanej ul. 

Moniuszki (obręb Rogoźno), przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 

o) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1764, położona w obrębie Rogoźno - ul. Gościnna 11 miasto 

Rogoźno, w trybie przetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 
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p) ustanowienia herbu, flagi, łańcucha Burmistrza Rogoźna, łańcucha Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Rogoźnie, sztandaru i pieczęci urzędowej oraz ustalenia zasad ich używania, a także zasad używania 

hejnału Gminy Rogoźno, projekt przedstawił pan burmistrz Roman Szuberski i dodał, iż uchwała jest 

dopiero teraz wprowadzana, ponieważ tal długo trwały prace w Komisji Heraldycznej, która pracowała 

nad najmniejszymi szczegółami, 

r) ustanowienia Medalu Honorowego Gminy Rogoźno oraz zasad i trybu jego nadawania, projekt 
uchwały omówił pan burmistrz Szuberski, radni mieli pytania do załącznik nr 1, czyli do Regulaminu, 
poza tym pan Janus zapytał, kto wymyślił „Komisję Medalu” i po co?, dalej radny dodał, że głupotą jest 
by osoby z urzędu brały udział w tej komisji. Pan Wojciechowski zapytał, kto w ogóle konsultował treść 
tego Regulaminu i uchwały, bo wynika z tego, iż nie można tworzyć Kapituły z Radnymi i osobą 
Burmistrza , tak jak było to dotychczas. Pan Janus powiedział, że komisja nie zdąży tego przeanalizować, 
a poprzednia KSSOiK nie dyskutowała na ten temat wcale, dlatego zasadne będzie przełożyć tę uchwałę 
na inny termin. Wniosek w tej sprawie zgłosił przewodniczący i został on przyjęty jednogłośnie, 
 
s) nadania Statutu Rogozińskiemu Centrum Kultury z siedzibą w Rogoźnie, burmistrz przedstawił, że 

jeżeli chodzi o statut to chodzi o jeden zapis w załączniku nr 1 do projektu uchwały (Statut RCK): § 7 

pkt 6 otrzymuje brzmienie: „świadczyć usługi gastronomiczne, prowadzić sprzedaż artykułów fast-food 

i napojów, w tym napojów alkoholowych,”, pan radny Perlicjan powiedział, że fast-food też zalicza się 

do dań gastronomicznych i jego zdaniem ten pkt powinien brzmieć: „świadczyć usługi gastronomiczne, 

cateringowe, prowadzić sprzedaż artykułów spożywczych i napojów, w tym napojów alkoholowych,”, 

 
t) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, pan burmistrz wskazał, że jest to projekt uchwały 

przygotowany przez sekretarza, dodał że Rada może to rozszerzyć lub uszczegółowić, uszczuplić 

u) uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Rogoźno, projekt  

w) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik Irena 

Ławniczak, która nadmieniła, że w zamiarze jest jeszcze uchwała, która będzie mówiła o emisji obligacji, 

pan burmistrz dodał, że gmina musi mieć jakieś zabezpieczenie na wypadek gdyby w rankingu na 

złożone wnioski przeszły oba. Pan radny Janus zwrócił uwagę, że 124 tys powinno wrócić do budżetu, 

ponieważ zostało to zabrane z gościejewskiego chodnika – burmistrz powiedział, że te środki wrócą. 

Pani skarbnik wyjaśniła, że został zmieniony tylko rachunek, a w planie finansowym te środki są ujęte. 

Pan przewodniczący Janus wskazał, że środki te tracą moc z dniem 30 czerwca. 

1. Zwiększa się dochody budżetu Gminy o kwotę           47.967,00 zł 
i ustala się na kwotę                   78.857.693,01 zł 
Po dokonanych zmianach plan dochodów wynosi     78.857.693,01 zł 
z tego: 
1) Dochody bieżące w kwocie   77.083.977,01 zł 

w tym: 
a) dochody na projekty finansowane z udziałem środków, 

o których mowa w art. 5 ust.1 pkt 2 i 3, w części  
związanej z realizacją zadań gminy w kwocie 72.630,14 zł 
 

2) Dochody majątkowe w kwocie   1.773.716,00 zł 
a) dochody na projekty finansowane z udziałem środków, 

o których mowa w art. 5 ust.1 pkt 2 i 3, w części  
związanej z realizacją zadań gminy w kwocie 300.000 zł 
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zgodnie z załącznikiem  nr 1 do niniejszej uchwały,  załącznik uchwały 
budżetowej otrzymuje brzmienie załącznika nr 1  niniejszej uchwały. 
 

 

2. Zwiększa się wydatki budżetu Gminy o kwotę              47.967,00 zł  
i ustala się na kwotę                       80.886.949,12 zł  
Po dokonanych zmianach plan wydatków wynosi        80.886.949,12 zł 
 z tego: 
1) wydatki bieżące w wysokości 76.858.262,92 zł   

 w tym: 
 a) wydatki na programy finansowane z udziałem środków, 
        o których mowa w art. 5 ust.1 pkt 2 i 3, w części 
         związanej z realizacją zadań gminy w kwocie 680.667,70 zł 
 

2) wydatki majątkowe w wysokości   4.028.686,20 zł 
 w tym: 
 a) wydatki na programy finansowane z udziałem środków, 
        o których mowa w art. 5 ust.1 pkt 2 i 3, w części 
         związanej z realizacją zadań gminy w kwocie 850.000,00 zł 
zgodnie z załącznikiem  nr 2 do niniejszej uchwały,  załącznik uchwały 
budżetowej otrzymuje brzmienie załącznika nr 2  niniejszej uchwały. 
 

3. Załącznik nr 3  „Wykaz wydatków majątkowych Gminy ujętych w planie budżetu na 
rok 2019” zwiększono o kwotę 14.000,00 zł 
zgodnie z załącznikiem  nr 3 do niniejszej uchwały,  załącznik uchwały 
budżetowej otrzymuje brzmienie załącznika nr 3  niniejszej uchwały. 
 

4. Załącznik nr 4 „Plan dochodów, dotacji i wydatków związanych z realizacją zadań z 
zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie ustawami” zwiększono 
o kwotę 28.550,00 zł 
zgodnie z załącznikiem  nr 4 do niniejszej uchwały,  załącznik uchwały 
budżetowej otrzymuje brzmienie załącznika nr 4  niniejszej uchwały. 

 
 

5. Załącznik nr 5 „Zestawienie planowanych kwot dotacji w 2019 roku zwiększono o kwotę 
10.000,00 zł 
zgodnie z załącznikiem  nr 5 do niniejszej uchwały,  załącznik uchwały 
budżetowej otrzymuje brzmienie załącznika nr  5 niniejszej uchwały. 

 
 

6. Załącznik nr 6 „Plan dochodów z tytułu wydania zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych i wydatków na realizację zadań określonych w programie profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii na 2019 r”- dokonano przeniesienia 
środków w ramach budżetu 
zgodnie z załącznikiem  nr 6 do niniejszej uchwały,  załącznik uchwały 
budżetowej otrzymuje brzmienie załącznika nr 6  niniejszej uchwały. 
 

y) zmian w WPF na lata 2019-2037. 

Ad.8 Opinia w sprawie spółki BUD sp. z o.o. 

W tym punkcie pan przewodniczący powiedział, iż wystosował pismo do Przewodniczącego 

Rady w spr. opinii firmy BUD Sp. z o.o. Pan kierownik Piątkowski powiedział, że właścicielem 

fragmentu działki na ul. Przelotowej jest ta sama osoba, która jest właścicielem Galerii Rondo 
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i w rozmowach, które odbyły się kilka lat temu, osoba ta była skłonna oddać tą część gminie 

nieodpłatnie, jednak to była luźna rozmowa, a teraz takie rozmowy nie były jeszcze 

przeprowadzane, bo nie było takiej potrzeby. Pan przewodniczący wskazał, że jeżeli w tym 

temacie gmina nic nie zrobi to inwestor zamknie tą ulicę, bo jeżeli gmina nie będzie budowała 

ulicy Przelotowej – to będzie to droga wewnętrzna. Pan Piątkowski powiedział, że należy się 

bardzo dokładnie przyjrzeć temu wnioskowi i realności zamknięcia tej drogi, bo zakładając że 

będzie tam 6 bloków, licząc 180 mieszkań, po dwa samochody to jest 300 pojazdów, które 

będą jeździły całą dobę, to  miejsce do parkowania to jak 1/100. Pan Henryk Janus dodał, że 

gmina i tak będzie musiała coś z tym zrobić, ponieważ mieszkańcy nie będą jeździli po ulicy 

polnej, ani po gruzie na co kierownik odpowiedział, że mieszkańcy będą mieli dostęp do ulicy 

Seminarialnej i w bieżącym stanie rzeczy jest i wykonalne i możliwe, a polemizując z pismem 

firmy BUD to wspólnota, która chciałaby zamknąć drogę i zrobić z niej wewnętrzną to 

doktryna, która w praktyce może się nie sprawdzić – a stałoby się to dodatkowo utrudnieniem 

dla mieszkańców tego osiedla, a kwestia ciągu tej drogi od ulicy Kościuszki póki co w ogóle nie 

była rozpatrywana. 

Pan Janus zapytał, co będzie w przypadku kiedy właściciel tych 50 m stwierdzi, że nie odstąpi 

gminie tego kawałka? Pan kierownik poinformował, że gmina nic nie zrobi i drogi nie będzie, 

ale jest w planie z mocy prawa dla tego obszaru, ale to musi być wniosek zainteresowanego. 

Pan Maciej Kutka zapytał, czy pan kierownik sugeruje, żeby tej drogi nie przejmować teraz?, a 

pan Janus dopowiedział, że co z tego, że gmina teraz przejmie albo wybuduje, jak właściciel 

nie zgodzi się na sprzedaż tego krótkiego odcinka?, bo musiałaby być zgoda na wydzielenie 

tego 50 m odcinka do ulicy Przelotowej. 

Pan Piątkowski powiedział, że jeżeli byłby już podział geodezyjny to na pewno należałoby 

wydzielić całość, a nie kawałek. 

Pan Paweł Wojciechowski powiedział, że jest kwestia uzgodnień i negocjacji, czy te 50 m 

właściciel zechce oddać albo sprzedać. Pan kierownik Piątkowski powiedział, że gdyby to był 

człowiek, który się na tym nie zna, to można mu nawciskać wszystko, ale to jest człowiek, który 

ma pojęcie i w tej branży działał nie raz i jeżeli ma geodecie zapłacić 2 tys zł za wydzielenie 

kawałka, to lepiej wydzielić cały. Poza tym właściciel tego kawałka może wykazać się dobrą 

wolą żeby obniżyć cenę rynkową tego kawałka, albo tez i nie. 

Pan Janus powiedział, że właściciel tej działki nie zrobił nic przez 10 lat i w tym momencie nie 

będzie tego połączenia z ul. Seminarialną i nie lepiej wykupić tylko te 50 m? 

Pan kierownik powiedział, że jest jeszcze kwestia taka, czy gminę stać na wykupienie. Pan 

Janus odpowiedział, że lepiej kupić ten kawałek niż większość działki. 

Radny Wojciechowski zapytał jak długi jest odcinek do wykupu i jakiej kategorii jest ta droga? 
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Pan Piątkowski odpowiedział, że długość odcinka to ok 300 m, a wydłużenie będzie tego co 

jest wyżej (na mapie). 

Pan radny Wojciechowski zapytał, czy gmina na swoim terenie obok miasteczka ruchu ma 

możliwość wytyczenia drogi? Pan Piątkowski powiedział, że tak czy tak nawet jeżeli firma BUD 

wybuduje drogę jako wewnętrzną jej zamknięcie jest nierealne. 

Ostatecznym wnioskiem komisji było rozpoczęcie rozmów z inwestorem w sprawie wykupu 

części działki pod drogę i dokończyć temat na następnym posiedzeniu komisji. 

Ad. 9. Sprawy bieżące oraz wolne głosy, wnioski. 

Pan przewodniczący zwrócił uwagę na brak uchwalonego studium uwarunkowań i 

zagospodarowania i brak możliwości sprzedaży działek pod zabudowę poszczególnych 

mieszkańców, radny dodał, że w 2017 roku był plan uchwalony, ale ma być nowy plan, ale póki 

co nic się w tym temacie nie dzieje. Pan Piątkowski powiedział, że w najbliższym czasie temat 

ten zostanie Radnym przedstawiony. 

Pan Henryk Janus zapytał, co ma zrobić młodzież szkół średnich – czy będzie możliwość 

dowożenia ich autobusami szkolnymi do szkół? Burmistrz wskazał, że wcześniej takiej 

możliwości nie było, teraz taka możliwość się pojawi i będzie zmiana, będą mogli korzystać i 

mieszkańcy i młodzież ze szkół ponadpodstawowych. 

Przewodniczący wspomniał również o uchwale dotyczącej oczyszczalni ścieków i poddał pod 

wątpliwość częstotliwość wywozów, bo jego zdaniem zależy to od ilości osób. Pan kierownik 

powiedział, że gmina powinna patrzeć z kilku płaszczyzn na to: pierwsza dotyczy ochrony 

środowiska, żeby osady bytowe nie przedostawały się do środowiska, pośrednio wpływa to na 

dochody naszej spółki. Burmistrz dodał, że pobieranie wody musi równoważyć się z 

gospodarką ściekową i jest to ściśle kontrolowane przez WIOŚ w Poznaniu. Na koniec tej 

kwestii pan kierownik dodał, że instrukcje instrukcjami, ale wszyscy fachowcy są zdania, że 

należy jednak wywozić te nieczystości raz w roku. 

Radni złożyli następujące wnioski: 

- wycofania z sesji w dniu 28.08.2019r.  projektu uchwały w sprawie ustanowienia Medalu                          

  Honorowego Gminy Rogoźno oraz zasad i trybu jego nadawania, - radny Henryk Janus 

- przeanalizowanie tras i godz. kursowania  autobusów na linii Rogoźno-Oborniki,  

- zainstalowanie lustra w Garbatce naprzeciw sklepu przy drodze powiatowej, radny Krzysztof Nikodem 

- przesłanie protokołu kontroli placu zabaw w Dziewczej Strudze, uzupełnienie piasku i   

 uzupełnienie   jednego elementu, który został skradziony, radny Krzysztof Nikodem 
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- wywożenie nieczystości również z drugiego kosza w m. Dziewczej Strudze, radny Krzysztof Nikodem, 

- rozpoczęcie prac podziału geodezyjnego w celu wytyczenia drogi  w celu umożliwienia    

  dojazdu mieszkańców ul. Za Jeziorem nr 62-84, radny Paweł Wojciechowski, 

- zakup placu zabaw  w 2020 roku, wraz z opłotowaniem w Owieczkach, w miejsce   

 przeniesionego z Rogoźna używanego placu z Parku Niepodległości, radny Henryk Janus, 

-zorganizowanie spotkania przez p. Burmistrza spotkania z Firmą INEA w sprawie kompleksowej  
 budowy światłowodu na terenie całej Gminy Rogoźno, również z sołtysami oraz radnymi, radny Henryk 
Janus, 
 
- wystosowania wniosku do Rady Powiatu oraz do Zarządu Dróg Powiatowych w Obornikach o 

zainstalowanie lustra przy drodze powiatowej w miejscowości Garbatka do przejścia dla pieszych w 

okolicy skrzyżowania drogi powiatowej z drogą gminną 272538P, radny Krzysztof Nikodem. 

Ad. 10. Zamknięcie obrad. 

Posiedzenie Komisji zakończono o godzinie 22:10. 

Protokołowała: Anna Mazur 


